
Vastaesitykseni on päätösehdotuksen mukainen muilta osin mutta Kaupunginvaltuusto ei varaa 
vuoden 2025 talousarviossa 265 000€ määrärahaa hallin laajennusta varten. 
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